
Przemysław Jagielski 
Radny Rady Miasta Zgierza 

Si' i 2 ? -C3- 2025 i 

Szanowny Panie Prezydencie 

Otrzymałem szereg zdjęć (w załączeniu), na których widać bardzo dużą ilość rozbitego szkła z 
butelek po alkoholu w okolicach stacji kolejowej Zgierz Jaracza. Ze swojej strony chciałbym się 
zwrócić w imieniu mieszkańców aby uprzątnąć ten teren ze szkła i odpadów. 

w trybie art. 24 ust. 8 u.s.g 
przekazuję do 

-rezydenta Miasta Zgierza 

Zgierz, 27.03.2025r. 

Prezydent Miasta Zgierza 
Przemysław Staniszewski 

INTERPELACJA 

47/2025/PJ 




